	« Le français suit » 

	[image: image1.jpg]CONGRESS 2013 | @ THE

OF THE HUMANITIES AND SOCIAL SCIENCES E DG E





	[INSERT YOUR LOGO HERE]
Dear member,

The [INSERT NAME OF ASSOCIATION] is participating in the 2013 Congress of the Humanities and Social Sciences being held at the University of Victoria.  Along with nearly 70 different scholarly associations, we will be holding our annual conference at Canada’s largest gathering of scholars across disciplines.
With only a handful of days left before the start of Congress, I strongly encourage you to register at www.congress2013.ca/register. When registering, be sure to add the [INSERT NAME OF ASSOCIATION] in Section 3: Association Meeting Fees to ensure that you are eligible to participate in our sessions.  All attendees, including speakers, presenters, panelists and those chairing or attending a session, are required to register.
You won’t want to miss this unforgettable week in Victoria!

Regards,

[INSERT YOUR NAME]

[INSERT NAME OF ASSOCIATION]


The [INSERT NAME OF ASSOCIATION] is holding its annual conference as part of the 2013 Congress of the Humanities and Social Sciences.  Congress 2013 is an initiative of the Federation for the Humanities and Social Sciences and is hosted by the University of Victoria.
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Cher membre, 
La [INSÉREZ LE NOM DE L’ASSOCIATION] participe au Congrès 2013 des sciences humaines qui se tiendra à la University of Victoria. Avec près de 70 différentes sociétés savantes, nous tiendrons notre conférence annuelle au plus important rassemblement d’érudits dans les disciplines les plus variées.

Avec moins d’une semaine avant le début du Congrès, je vous encourage fortement de vous inscrire à www.congres2013.ca/inscription. Lorsque vous vous inscrivez, n'oubliez pas d'ajouter la [INSÉREZ LE NOM DE L’ASSOCIATION] dans la « Section 3 : Frais de participation des rencontres d’association(s) » afin de vous assurer que vous êtes admissible à participer à nos sessions. Tous les congressistes, y compris les conférenciers, les présidents de séance et les participants aux séances, doivent s'inscrire.
Vous ne voudriez pas manquer cette semaine inoubliable à Victoria!
Cordialement,

[INSÉREZ VOTRE NOM]
[INSÉREZ LE NOM DE L’ASSOCIATION]


La [INSÉREZ LE NOM DE L’ASSOCIATION] tient sa conférence annuelle dans le cadre du Congrès des sciences humaines 2013. Le Congrès 2013 est une initiative de la Fédération des sciences humaines présentée par la University of Victoria.
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